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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOORDINAČNÍ SKUPINY  

 

Název projektu 

 

Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun a spádového 

území 2019 – 2023 

 

Číslo projektu  

 

CZ.03.2.63/0.0/0.0/16_063/0006548 

Přítomni  Viz prezenční listina 

 

Datum a čas 

 

24. 9. 2018, 13:00 – 15:00 

 

Místo konání 

 

MěÚ Beroun, Husovo náměstí 68, zasedací místnost vedle obřadní síně, 
dveře č. A 306, 2. patro  
 

 

ZAHÁJENÍ  

 Koordinátorka KPSS Iva Ludvíková zahájila jednání Koordinační skupiny, omluvila pana 
starostu Ivana Kůse a oznámila odstoupení pana Karla Tancla ze členství v Koordinační 
skupině.  

 Iva Ludvíková dále seznámila přítomné s programem jednání KS. Jednání následovalo dle 
témat zpracovaných v prezentaci, která je přílohou tohoto zápisu.  

 

VÁNOČNÍ JARMARK  

 Členové KS byly seznámeni se závěry z pracovní skupiny (dále PS) k tématu Vánočního 
jarmarku, která se konala dne 28. 8. 2018. Zápis byl členům KS rozeslán a je zveřejněn na 
webových stránkách města Berouna v sekci Komunitní plánování.  
 

 Proběhla diskuze nad závěry z pracovní skupiny. KS se shodla se závěry PS, že je třeba 
jarmark nově pojmout, přilákat více lidí/veřejnost a udělat akci zajímavější, na vhodnějším 
místě, ve vhodnější čas, připojit se případně k jiné akci apod.  
 

 V rámci diskuze zazněly nové podněty, které v rámci PS a předešlých jednání ještě 
nezazněly a jsou ke zvážení do diskuze: zorganizovat celý den sociálních služeb (dále SSL); 
využít možnosti Městského kulturního centra pro technické zajištění a organizaci akce; 
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připojit se k akci  Promenádní neděle, Běh proti demenci, akce Ligy proti rakovině; spojit se 
zdravotní problematikou;  jarmark v nemocnici.  
 

 Členové KS se shodli na tom, že letošní Vánoční jarmark se nebude konat a termín se 
přesune na jaro/léto 2019. Není dostatečný čas ani kapacita uspořádat letos jarmark 
v novém pojetí. Došlo ke shodě, že pořádat jarmark ve stávající podobě nemá smysl a bude 
efektivnější energii nasměrovat do plánování jarmarku v novém pojetí v roce 2019.  
 

 Proběhla také diskuze o původu Vánočního jarmarku. Bylo zmíněno rodinné centrum 
Slunečnice, díky kterému se původně jarmark začal organizovat. Byla vznesena otázka, zda 
Slunečnice nechce tuto tradici zachovat a nebylo rozhodnuto bez vědomí této organizace. 
Všechny organizace, které jsou s jarmarkem spojené, byly osloveny jak k vyplnění ankety a 
tak k účasti na PS, takže byl dostatečný prostor se k tématu Vánočního jarmarku vyjádřit.  
 

 Proběhla debata o charitativní akci „Běh proti demenci“, kterou pořádala Farní Charita 
Beroun. Akce byla úspěšná, účastnilo se 350 lidí. Na náměstí byl od rána stánek, kde si lidé 
mimo jiné mohli nechat změřit tlak a hladinu cukru. Akce se bude konat i příští rok.  
 

 Lomikámen z. ú. pořádá 10. října 2018 „cyklojízdu“ v rámci Týdne duševního zdraví. V rámci 
akce proběhne např. grilování, promítání, relaxace.  
 

 Dále byl zmíněn celorepublikový Týden sociálních služeb, který se koná od 8. do 14. 10. 
2018. V rámci týdne se konají v Berouně také akce. Např. Den otevřených dveří v Domově 
penzionu pro důchodce. Je dobré myslet na to, aby se jednotlivé akce, kde se prezentují 
SSL, netříštily a jejich pořádání mělo určitou logiku. Jedná se o inspiraci pro příští rok.  

 

PRACOVNÍ SKUPINA NA TÉMA „PÉČE O SENIORY V DOMÁCÍM PROSTŘEDÍ“ 

 Členové KS byli informováni o setkání pracovní skupiny na téma „Péče o seniory v domácím 
prostředí“, která se konala 24. 9. 2018. KS se konala v den jednání PS, proto závěry zatím 
nejsou zpracovány. Informace budou následně k dispozici ve zveřejněném zápise z jednání 
PS.  
 

 V rámci PS byla diskutována témata: senioři nejsou vždy o SSL informovaní v dostatečné 
míře; špatná informovanost v obcích – vhodný by byl srozumitelný návod pro starosty  
a graficky zpracovaná informace k financování SSL; senioři nechtějí SSL využít – říci si  
o pomoc; prostředí klienta je pracovním prostředím pro pečovatelky; poskytování SSL 
v těžko dostupných nebo nedostupných lokalitách… Podrobnější informace budou uvedeny 
v zápise z jednání PS.  

 

 Dále proběhla diskuze na téma: ústavní péče x péče doma s důrazem na možnost volby 
každého člověka. Byly zmiňovány případy, kdy člověk opravdu nechce zůstat doma a chce 
dobrovolně do ústavní péče. Je třeba, aby byla možnost obou variant. Ukázat obě možnosti, 
nepřesvědčovat, která varianta je ta správná.  
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JEDNACÍ ŘÁD PRACOVNÍCH SKUPIN  

 CPKP zpracovalo návrh zjednodušeného Jednacího řádu PS tak, aby měl provazbu na 

Organizační strukturu KPSS dle připomínek z předešlého KS. Návrh vychází ze současných 

již zpracovaných materiálů města v oblasti KPSS. 

 V rámci jednání KS proběhla debata nad JŘ PS a byly vzneseny návrhy na úpravu (rozesílání 

a zveřejňování zápisů, kdo je členem PS, komu zasílat zápis k připomínkám – těm, kdo 

zanechají e-mailovou adresu, kdo je účastníkem atd.) Zároveň došlo ke shodě, že je třeba 

aktualizovat a ujasnit také samotnou Organizační strukturu KPSS.  

 CPKP zapracuje do JŘ PS připomínky z dnešního jednání KS. Vzhledem k volbám je 

předpoklad, že se nové znění Jednacího řádu PS i KS a Organizační struktury bude řešit až 

po volbách. Bylo dojednáno, že CPKP ve spolupráci s vedoucí OSVZ ujasní další postup.  

 

 

INFORMOVANOST V RÁMCI KOMUNITNÍHO PLÁNOVÁNÍ  

 Je v plánu konání pracovní skupiny na téma Informovanost. V současné době je v jednání 
termín konání. Na jednání PS budeme diskutovat nástroje informovanosti (katalog, letáky, 
webové stránky…), koho chceme oslovit, která forma je vhodná atd.  

 Katalog nebude vydán letos, ale až v roce 2019 ve spolupráci s CPKP.  

 

ROZHOVORY S POSKYTOVATELI SOCIÁLNÍCH SLUŽEB  

 Členové KS byly seznámeni s doposud realizovanými rozhovory – viz přiložená prezentace.  

 

TÉMATA PRO DALŠÍ PRACOVNÍ SKUPINY  

 Členové KS byly seznámeni s návrhem témat pro další tematické pracovní skupiny – viz 

přiložená prezentace.  

 Oproti prezentaci je nově plánováno setkání sociálních pracovníků. Jedná se o nový podnět. 

V současné době CPKP ve spolupráci s OSVZ zvažuje vhodnou podobu pro toto setkání.  

 V rámci projektu je možné také uspořádat neakreditované workshopy. Členové KS byli 

vyzváni, pokud mají tip na zajímavé téma, ať ho zašlou Ivě Ludvíkové.  

 

 

PLÁN DALŠÍCH AKTIVIT 
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 Viz přiložená prezentace.  

 

DOPRAVNÍ SITUACE V BEROUNĚ 

 Na závěr proběhla debata o současné dopravní situaci v Berouně, kdy jsou na Plzeňské ulici 

prováděny stavební úpravy. Situace není dobře řešena pro pěší, ještě horší situace je pro 

vozíčkáře.  

 Bylo dojednáno, že Iva Ludvíková téma otevře na pracovní  schůzce k veřejnému pořádku 

26. 9. 2018.  

 

ÚKOLY 

KDO CO TERMÍN 

 

Iva Ludvíková 

Otevřít téma stavebních úprav na ulici 

Plzeňská na pracovní  schůzce k veřejnému 

pořádku. 

26. 9. 2018 

CPKP Zapracovat připomínky k JŘ PS a ujasnit další 

postup s Organizační strukturou KPSS.  

do konce roku 2018 

 

Příloha:   

 Prezentace s obsahem jednání KS 24. 9. 2018 

 

 

Zapsala: Monika Ljubková (CPKP střední Čechy) 

Zrevidovala a schválila: Martina Macurová (CPKP střední Čechy) 

 

 

 


